
                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

Referat Styremøte NFK  

Tidspunkt:       mandag 26.11.2024 kl. 1800-2030 

Sted:                Fossegrenda 7.  

Til stede fra styret:  Øystein Holten, Rune Tyvold, Trond Erik Berg, Marius 

Jermstad, Arne Aalberg, Christoffer Røkke, Heidi Kristin Øvstetun  

Fraværende: Kai Børge Amdal 

 

             Referent:  Trond Erik Berg 

 

 

 

06/24 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
1. Godkjenning referat forrige styremøte 

Godkjent 
 

2. Dommerkandidater/Lokalt dommerutvalg 

Rune tar en liten gjennomgang.  vi har pr nå 3 kandidater som 

meldes opp til dommerutdanning, og 2 stk som følges opp 

videre. Nasjonalt sett er det rekord mange som er påmeldt 

dommerutdanning.  

3. Jon Berges «Minneløp/arrangement» 

I forbindelse med Jon Berges bortgang og begravelse, er det gitt 

20.000,- ( 24.500 red. KBA) som NFK skal bruke som et minne 

fra Jon Berge. Heidi og Christoffer danner en komite som skal 

lage et forslag til hvordan pengene kan brukes på best mulig 

måte. Legges frem på neste styremøte.  

4. Fase 1 kurs 10.-12 januar 2025 

Morten Risstad blir kursleder. Kurset holdes 10-12 januar på 

Stjørdal/Hegra. 

Heidi lager et opplegg for påmelding som inneholder kriterier for å 

kunne melde seg på. Påmelding legges ut nå fortløpende.  

dommerkandidater.  

 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 
 
 
 
 

5. Fase 2 kurs 

Kurset skal holdes 21-23 feb 2025. Resten er ikke klart enda, 

men Heidi jobber videre med saken. 

 
6. Henvendelse fra ITFK vedr endringer for «Årets hund» 

NFK kan ikke på dette tidspunkt stille seg bak å gjøre endringer 

slik ITFK foreslår. 

 

7. Generalforsamling 11.februar 

- Endring av lovverk 

- Tekst gullmerke 

- Tekst Livslangt medlemskap 

Øystein og Rune lager et forslag til endring av lovtekst før neste 

styremøte. Det avgjøres da om vi skal ta med dette på 

generalforsamlingen.  

- Sølvhundstatuetten – kostnad 

Øystein lager en sak på dette temaet til generalforsamlingen.  

- Kostnadsnivå/økonomisk tap jaktprøver 

NFK taper store summer hvert år på våre 2 store jaktprøver. 

Øystein lager en diskusjonssak på dette til generalforsamlingen.  

- Sanksjoner mot de som ikke varsler fravær ved jaktprøver 

Vi må løfte dette til neste års fuglehundting. Vi tar dette opp som 

en diskusjonssak på generalforsamlingen før vi evt sender det 

inn som en sak til neste års fuglehundting. 

- Alle utvalg må starte jobben med å skrive årsmelding 

Opplysningssak..  

 

 

8. Ny avtale Lars Olav Stavnes – terreng aversjon Reppe 
Vi går for 2 nye år. Heidi har vært i kontakt med dem, kontrakten 
er ikke signert enda, men det vil den bli. 
 

9. Ny avtale treningsterreng Vassfjellet 

Arne tar kontakt for signering av ny avtale.  

 

 

 

 



                                                                       

                                                                                                                                                                                                                                                                  

  

 

 

10. Aktiviteter Øya Ridehall 2025 

-Valpekurs 

-Dressurkurs 

-Apportkurs 

Vi har hallen 10 kvelder fra og med 14 januar. Heidi legger en 

plan for bruken. 

 

11. Årsplan 2025 

Øystein holder på med den. Den skal være ferdig i god tid før 

generalforsamlingen. 

12. Neste styremøte 

13 januar 2025. 
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